
 
Sammanfattning från styrelsemöte den 6 maj 2020 

På grund av Covid-19 har inte vi fortfarande inte haft vårt årsmöte 

Föreningens ekonomi ser fortsatt god ut.  

Inkommande Post har vi som vanligt fått från både Cocker klubben och Springer klubben vilket vi 

uppskattar jättemycket. Fortfarande en hel del information ang Covid-19 

Hemsidan/FB det är lugnt just nu då vi inte få ha så mycket träningar o s v p g a Covid-19 

Instagram, klubben har ett Instagramkonto, det kommer mail från kontot lite då och nu, som vi 

egentligen inte vill ha, Anna-Viktoria ser om det finns någon funktion som gör att det går o slå av 

mailutskicken 

Avel och hälsa: Inget nytt till denna gång 

Spanielkommittén: Ny domarlista är nu publicerad på SSRKs hemsida. 

Avklarade Aktiviteter, det har inte genomförts några aktiviteter sedan senaste mötet 

Kommande aktiviteter: 

• Sunne Jaktmässa i augusti, kontaktperson Camilla  

• Vretadagen i september, kontaktperson Anna-Viktoria 

• Jaktprovskurs i Nyköping i september 

• Tränining-/Träningsjaktprov i Halmstad i september 

• Träningsjaktprov i Nyköping i oktober 

• Fler aktiviteter är på G 

SM och Derby: Datum för SM blir i år mitten av november i Södras upptagningsområde. Derbyt 

kommer att gå i Östra upptagningsområdet under oktober.  

En arbetsgrupp har tillsatts för arrangemanget inför SM, sammankallande är Lena Ekström.  

JiS styrelse kommer själva att ta hand om arrangemanget runt årets Derby 

Hubertus: Mats Andersson och Petra Johansson kommer att ordna med förberedelserna för 

Hubertus i år 

Årsmöte Blir ett Digitalt årsmöte via SKK i slutet av maj, alla medlemmar har fått mail med 

information samt att informationen även finns på klubbens Hemsida och i JiS FB-grupp. 

Nästa möte: blir det Konstituerade mötet efter Årsmötet.  

För anteckningarna  

Biggan  

 


